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1. NOVEMBER – VSI SVETI; 2 NOVEMBER – SPOMIN VSEH VERNIH 
RAJNIH 
Pri vsaki nedeljski maši molimo vero, v kateri izpovedujemo, da verujemo v 
»občestvo svetnikov«. Pri tem najprej pomislimo na vse zveličane v nebesih, a 
je pomen tega izraza veliko bogatejši. Občestvo svetih obsega poleg blaženih 
v nebesih tudi potujočo Cerkev na zemlji in verne rajne v stanju očiščevanja v 
vicah, eno skupnost, eno občestvo bratov in sester, ki naj si med seboj 
pomagajo, da bi končno vsi dosegli veliki cilj: Očetov dom v nebesih. 
Na 1. november  so  naše misli usmerjene k množici naših srečnih bratov in 
sester, ki so že pri Bogu, na 2. november pa k tistim rajnim, ki se morajo še 
očistiti, da bodo mogli stopiti pred obličje neskončno svetega Boga. 
Naši rajni se niso pogreznili v nič; neuničljivo jedro njihove osebnosti, duh in 
duša, se je samo ločilo od telesa in je na poti k Očetu, v svoj pravi dom. Ker pa 
so bili ljudje kakor mi – z dobrimi in slabimi lastnostmi – se morajo na tej poti 
najprej temeljito očistiti, kajti nič omadeževanega ne more priti k Očetu Luči. 
Pri tem očiščevanju v vicah jim moremo in moramo pomagati tudi mi: z darovi 
za maše, molitvijo, darovanjem žrtev in odpovedi – z dobrimi deli, saj verujemo, 
da si sami ne morejo več pomagati: čas njihovega zasluženja se je s telesno 
smrtjo iztekel. 
Še vedno pa lahko te duše pomagajo živim, saj imajo po Božji dobroti veliko 
globlji vpogled v to, kaj je za njih dobro in kaj jih ovira na poti k Bogu. Zato vam, 
dragi verniki, zelo priporočam, da se v stiskah in težavah z zaupanjem 
priporočate dušam v vicah: ne bodo vas razočarale. 
Ne le 1. in 2. november, ves mesec je posvečen molitvam in dobrim delom za 
rajne. Potrudimo se, da jim bomo s svojo velikodušnostjo izprosili milost 
čimprejšnjega dokončnega srečanja z njihovimi že poveličanimi brati in 
sestrami pri Očetu vseh živih! 

Žpk. Edi Vajda 



Ona Ravenčanka (Brdinje, "Hotuljka"), on 
Celjan ("Zgornjesavinjčan") sta se pred 45 leti 
poročila v Kotljah, si po študiju v Ljubljani 
družino ustvarila v Komendi, zakonske 
zaobljube pa hodita obnavljat v ravensko 
cerkev sv. Egidija. Tako sta bila tudi letos julija 
med našimi zakonskimi jubilanti. 
Ali se razveselita pošte za srečanje?  

Pred petimi leti sva jo prvič prejela. Bila sva presenečena in zelo vesela. 
Seveda sva se odzvala prijaznemu povabilu. Tokrat sva bila drugič. Bilo 
je zelo lepo pripravljeno, g. župnik Vajda je veličastno izvedel obred, z 
veliko ljubezni, spoštovanja, tako da začutiš, da se res zaveda 
poslanstva zakonskega stanu, ki je poklic tako kot duhovniški stan. 
Organizatorji so odlično pripravili srečanje. Obudili smo poznanstva z 
nekaterimi pari. V lepem spominu nama ostaja. 
Marta, kako trdne pa so sicer Vaše vezi z Lahovimi in Slatinškovimi 
sorodniki (p. d. Smonkarjevimi) z Brdinj? Kaj Vam torej pomeni 
rodna gruda?  
Zelo rada imam svoje domače. Vse, brez izjeme. Hvaležna sem Bogu 
tudi za nova rodova, ki rasteta za nami. Videvamo se ne prav pogosto, 
smo pa povezani v duhu. Sama se jih vsak dan spominjam tudi v molitvi. 
Kadar pa imamo srečanja v živo, je vedno lepo, pestro. Najmanj dvakrat 
letno, na obletnicah smrti naših staršev, ki so nam dali neizbrisen pečat 
za življenje, se dobimo pri sv. maši, nato pa na rodnem domu, na 
katerem sem proti koncu maminega življenja posnela njene spomine, ki 
sem jih potem dobesedno zapisala. Nastal je zajeten zapis o njenem 
delu in življenju, v koroškem narečju. To bo, ko ga bom dala iz rok vsem 
sorodnikom, nedvomno dragocen dokument.  
Kakšni so vajini spomini na prve korake v krščanstvo v domači 
župniji?  
Marta: V mojem času smo bili samostojna župnija Kotlje. Čeprav sem 
šolo in verouk obiskovala na Ravnah, smo k maši hodili v Kotlje, tudi k 
zornicam. Domači župnik Ludvik Lajnšček nam je dal dragocen napotek 
za življenje: da naj vsak dan molimo; če pa se mudi v šolo, naj molimo 
kar med umivanjem in oblačenjem … To mi je vedno pomagalo, da sem 
se že navsezgodaj povezala z Bogom, ki se mu zahvaljujem za dar vere.  
Jožef: Moja zibka je tekla v fari Rečica ob Savinji. Starša sta bila verna, 
redno smo hodili na Božje poti, največ k sv. križu nad Belimi vodami, 
sicer pa na podružnico v Kokarje k Materi Božji. Oče je bil pevec v 
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cerkvenem zboru, mojster lepopisa in krojaštva. Za moj razvoj je bilo 
pomembno to, da sem mu moral (sede na peči) glasno brati. Mama je 
bila molivka rožnega venca v cerkvi, jaz po šestem razredu ministrant pri 
izjemnem duhovniku Janezu Bračunu. Na njegovo pobudo sem vodil in 
s kitaro spremljal pevsko skupino pri mladinskih mašah in "šel v šole".  
Krščanske korenine so naju z Marto tudi združile. Štiri otroke nama je dal 
Bog, (tudi) najmlajša je diplomirala pred mesecem dni. Vsi, vključno s 
partnerji in vnuki so, hvala Bogu, praktični kristjani. To nama je v veliko 
zadovoljstvo. 
Oba sta vsa leta zelo družbeno dejavna, tudi v Cerkvi. Jožef, Vi 
veljate po letu 1929 za prvega malteškega viteza v Sloveniji. Kakšen 
je prispevek tega reda slovenskemu krščanstvu? 
Suvereni malteški viteški red (letos je minilo 30 let, odkar me je v viteza 
instaliral knez Wilhelm von Liechtenstein) se ponovno uveljavlja tudi v 
Slovenji; naše osnovno vodilo v več kot 900-letnem obstoju je 
Obsequium pauperum, tuitio fidei – Pomoč ubogim in obramba 
(katoliške) vere. Poudarjam, da smo bili v vsej zgodovini zvesti 
papežem; gospodom bolnikom, tako jim mi rečemo, npr. na romanjih 
pomagamo, strežemo …       
Marta, Vi ste zelo dejavni v Društvu prijateljev Medžugorja (DPM), ki 
je v začetku oktobra v Velesovem pripravilo slovesnost posvetitve 
Marijinemu in Jezusovemu Srcu. Poleg romanj v Medžugorje 
izvajate še številne druge dejavnosti. Lahko h kateri povabite 
bralce našega glasila?   
Na slovesnosti so se DPM in posamezniki, ki so to želeli, posvetili 
Marijinemu in Jezusovemu Srcu. Na njej je kot spovednik sodeloval tudi 
vaš župnik g. Vajda, saj je bil za spoved velik interes, ki je v 
medžugorskem duhu – Medžugorje  imenujejo spovednica sveta. Bilo je 
milostno, zelo veliko ljudi, veliko posvečenih … Poslanstvo DPM je 
širjenje Marijinih sporočil iz Medžugorja. To delamo na več načinov: 
izdajamo revijo Mir – Odmev Medžugorja; vsako prvo nedeljo po 25., ko 
Marija da vidkinji Mariji sporočilo za svet,  imamo srečanje na zoom-u, 
ko duhovnik Mio Kekić komentira Marijino sporočilo, pred tem pa molimo 
rožni venec; v postu imamo (po zoom-u) duhovna srečanja, ki jih vodi 
naš vodja dr. Primož Krečič; zbiramo sredstva za Marijine obroke (ki so 
sad Medžugorja), s katerimi pomagamo najrevnejšim otrokom sveta, da 
imajo za 22 € letno en topel obrok v šoli; vsako leto na drugo soboto v 
juniju imamo Marijin dan v Velesovem, na katerem se srečamo 
medžugorski romarji iz vse Slovenije … Pri vsem smo odprti za nove 
sodelavce, prostovoljce.  

Vprašanja pripravila H. Merkač 



SEMINAR O PALIATIVNI OSKRBI 
V petek, 6., in v soboto, 7. oktobra, je v Domu sv. Jožefa v Celju potekal 
seminar z naslovom Upanje za vse, paliativna oskrba in spremljanje 
umirajočih. V soboto sva se ga udeležili tudi sodelavki naše Karitas. 
Srečanje smo pričeli s sv. mašo. Po zajtrku so bila različna predavanja, 
ki jih je pripravilo več predavateljev. Prikazali so nam projekte in 
programe spremljanja umirajočih in žalujočih ter paliativnih timov, nas 
seznanili s tem, kako komunicirati  in vzpostaviti odnos z neozdravljivo 
bolnim in svojci, predstavili duhovno oskrbo in delo Društva Hospic. 
Seminar je bil dobrodošel in poučen. 

ZAHVALA ŽUPNIJSKIM KARITAS PO AVGUSTOVSKIH POPLAVAH 
Nadškofijska karitas Maribor se 
je vsem Župnijskim karitas na 
Koroškem zahvalila  za izredno 
pomoč z mašo v župnijski cerkvi 
sv. Ožbalta v Črni. Ob 
somaševanju duhovnikov s 
Koroške jo je daroval Alojzij 
Cvikl, mariborski nadškof 
metropolit.  
Zbrali smo se v soboto, 14. 
oktobra. Po maši sta sledila 
pregled opravljenega dela in 
pogled naprej. Z zanimanjem 
smo prisluhnili pričevanju 
voditeljic Župnijskih karitas o 
osebnih izkušnjah ob 
srečevanjih s poplavljenci in 
kratkemu povzetku pomoči 
prizadetim v poplavah. Po 
uradnem delu so nas sodelavke 
Karitas Črna bogato pogostile. 
Hvala vsem, ki ste na kakršen 
koli način pomagali ob 
poplavah. 

Jožica in Marjan Rupreht 

IZ NAŠIH SKUPIN 



SVETOVNA MOLITVENA URA 
IN PROŠNJA ZA MIR V SVETU
Na pobudo papeža Frančiška 
smo se ob blagrih in molitvi 
rožnega venca pridružili 
molivcem po svetu, ki so slišali 
papeževo prošnjo. Molitve smo 
izročili v Očetove, Jezusove in 
Marĳine roke, vso bolečino 
otrok in ljudi, ki umirajo v 
nesmislih vojn in nasilja po 
svetu. 
Jezus, prinesi novo svetlobo upanja v življenje obupanih in razseljenih 
ljudi. 
Blagor žalostnim, kajti potolaženi bodo. 
Sodelovali smo v tej molitvi v torek, 18. oktobra, ob 18. uri pred 
Najsvetejšim. Iskrena hvala vsem.                                       

Zinka Krajnc 

MLADINSKA SV. MAŠA
Lepo je, ko smo vsi skupaj zbrani in je Jezus med nami. Mladi, 
devetošolci, srednješolci in študentje, so se v soboto, 14. oktobra, zbrali 
pri mladinski sv. maši na Ravnah. Vodil jo je g. Jure Sojč, ki je poudaril, 
da smo vsi, ki verujemo v Boga, mladi. Število kristjanov v Evropi pada, 
vendar nas ni treba biti strah, saj Cerkev v Aziji in drugod po svetu raste. 
Narašča število starejših, ki opuščajo versko življenje, narašča pa število 
mladih, ki vero prakticirajo v vsakdanjem življenju. Mlade je vprašal, kaj 
bi naredili s 86.400 €, če bi jih dobili vsak dan podarjene in bi morali vsak 
dan porabiti čisto vse, do zadnjega.  

Ugotavljal je, da bi bil tega verjetno vsak na začetku vesel in bi vsoto 
hitro porabil, zase, svoje bližnje, prijatelje … Kmalu pa bi mu postalo to 
opravilo precej težko, naporno. Dejansko nam je vsak dan podarjeno 
točno 86.400 sekund časa, ki ga moramo pametno uporabiti, predvsem 
za negovanje dobrih medsebojnih odnosov, saj živimo v časih, ki so 
izredno zahtevni. 

Mladi so pri sv. maši sodelovali z lepim petjem in darovanjem predmetov, 
ki so jim v pomoč pri slavljenju Boga. Na koncu je sledilo druženje ob 
ognju, dišeče pečenem kostanju ter ob prijetnem pogovoru s katehistinjo 
Marijo in z g. Juretom. 

 Fanika Lončar 

ZGODILO SE JE 



ZAHVALNA NEDELJA VABI
Na zahvalno nedeljo, 5. novembra, bomo spet zbirali živila za ljudi 
v stiski. V hvaležnosti za hrano, ki jo imamo, jih bomo naložili v 
vrečke Karitas in prinesli pred oltar sv. Egidija v župnijski cerkvi. 

Obilo najrazličnejših darov se lahko 
znajde pred oltarjem. Vsakdo je 
povabljen, da daruje to in toliko, 
kolikor sam meni, da lahko prispeva 
skupnosti, ki ji tudi sam po krstu 
pripada. Vsak dar šteje. In vedno 
znova se lahko zahvalimo Bogu, da 
nam daje moči in vzpodbude, da te 
darove plemenitimo in razdajamo. 
Zahvalna nedelja je dan, ki nam še 
posebej nudi možnost, da se s 
hvaležnostjo obračamo k Očetu za 
nesebično ljubezen, ki nam jo 
izkazuje s tem, da prejemamo tudi 
dobrote, za katere ga posebej ne 
prosimo. Naj bo ta nedelja priložnost, 
da v svojih molitvah Bogu izrečemo 
iskreno zahvalo za vse darove, 

materialne in duhovne. Praznik zahvale je dan hvaležnosti in zahvaljevanja, 
ne le za letino, ki jo je dala narava, ampak tudi za druge darove, npr. 
spoznanje, svobodo, dobroto, dom, čas, vero.  

Jožica v Črni poroča o delu naše KARITAS 



Zahvala zajema vse naše življenje 
– vse, kar smo in kar imamo. 
Cerkev z opozarjanjem na pomen 
zahvale in hvaležnosti Bogu, 
stvarstvu in ljudem prebuja in 
krepi osnovno razsežnost 
medsebojnih odnosov in jim daje 
novo kakovost. Najvišja oblika 
zahvale za kristjane je daritev sv. 
maše, pri kateri se Bogu 
zahvaljujemo za vse podarjeno.  

Žpk. Edi 

MOLIMO ZA RAJNE 

V novembru smo povabljeni k molitvi za rajne. K temu nas 
bo vabil tudi plakat v cerkvi z napisi vseh župljanov, ki so se 
v preteklem letu od nas poslovili. Radi darujmo sv. maše za 
pokojne in zanje molimo, saj verujemo, da smo na tak način 
z njimi povezani. 

Molitvi za rajne sorodnike, prijatelje in dobrotnike, ki 
ju lahko dodamo k zdravamariji  in očenašu. 

Usmiljeni Bog, ki človeka ljubiš in rad odpuščaš. Naj naši 
sorodniki, prijatelji in dobrotniki, ki so se s tega sveta ločili, 
po priprošnji Device Marije in vseh svetnikov, uživajo 
večno blaženost. Po Kristusu, našem Gospodu. Amen. 

Bog, naš Oče, umrli živijo pri tebi in tvoji sveti se v tebi 
veselijo popolne sreče. Prosimo te za naše rajne brate ali 
sestre v Kristusu, ki so zatisnili oči za ta svet, naj uživajo 
veselje večne luči. Po Kristusu, našem Gospodu. Amen.



• vsi sveti, 1. november, sreda – sv. maša ob 10.00 pri 
sv. Antonu, ob 14.00 pri sv. Barbari; ob 17.00 molitve za 
rajne in ob 18.00 sv. maša 

• 2. november, četrtek – ob 10.00 sv. maša pri sv. Barbari; ob 18.00 
sv. maša pri sv. Antonu 
• 5. november – zahvalna nedelja 
• 9. november, petek – ob 19.00 srečanje članov ŽPS 
• 11. november, sobota – ob 18.00 mladinska sv. maša za našo 
dekanijo
• 24. november, petek – ob 17.00 v cerkvi v Kotljah koncert v čast 
sv. Cecilije (sodelujejo pevski zbori iz Kotelj, z Raven in Strojne) 
• od ponedeljka, 27. novembra, do nedelje, 3. decembra –
teden Karitas 
• 1. december, petek, – ob 19.00 v dvorani župnišča na Ravnah – 1. 
adventni večer  
• 5. december, torek – ob 18.00 miklavževanje (Starši prijavite 
otroke v župnišču in tam tudi poravnate prispevek.)  

Zakrament sv. krsta so prejele: 28. Živa Prodnik; 29. Elena Korasa; 
30. Zoja Polainer; 31. Aria Šteharnik.

Zakramenta sv. zakona ni prejel noben par.

H Gospodu po večno plačilo so odšli: 46. Marija Filip, 47 let, 
Javornik 43; Daniel Miševski, 37 let, Čečovje 11 a; 48. Lukas Paradiž, 
78 let, Javornik 25; 49. Jakob Rožič, 84 let, Javornik 43. 

Hvala za podporo Vogelnemu kamnu. V oktobru ste zanj 
darovali 37,86 €.

NAPOVEDNIK 

KRSTI – POROKE – POGREBI 


